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Z Á P I S N I C A    č. 1/2023 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Havaji, konaného  dňa 16.3.2023 
 
Prítomní: viď prezenčná listina 
 
Program: viď pozvánka 
 
1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol  starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov obecného zastupiteľstva.  
 

2. Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s programom zasadnutia, 
ktorý bol uvedený v pozvánke na zasadnutie a poslanci s uvedeným programom súhlasili. 

 
3. Starosta obce podal návrh , aby zapisovateľkou bola p.Savčáková Anna, a za 

overovateľov zápisníc boli určení p. Ing. Dorota Gajdoš Pituchová a Rastislav Kuzma 
a do návrhovej komisie boli navrhnutí : Ing. Darivčák Marek, Damián Blanár a Marcel 
Džavoronok .  Starosta obce vyzval poslancov obecného zastupiteľstva na hlasovanie 
o zapisovateľovi , overovateľoch zápisnice a členov návrhovej komisie. Poslanci 
hlasovaním schválili zapisovateľku, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie. 

 
4. V tomto bode starosta obce zrekapituloval plnenie uznesenia č.12 - 19/2022 a zároveň 

skonštatoval, že úlohy z uznesení boli splnené. 
 

5. Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva návrh zmeny rozpočtu pre 
základnú školu s materskou školou na rok 2023 na schválenie.  K úprava rozpočtu pre ZŠ s 
MŠ Havaj na rok 2023 došlo z dôvodu informácie oznámenia výška dotácie na 
normatívne finančné prostriedky a na nenormatívne finančné prostriedky na rok 2023. 
Poslanci nemali námietky voči úprave rozpočtu a tak   starosta obce dal hlasovať za 
úpravu rozpočtu na rok 2023. Poslanci úpravu rozpočtu jednohlasne schválili.  

 
6. V tomto bode starosta obce predložil poslancom vyúčtovanie akcií a to: ples 2023, 

stolnotenisový turnaj 2022 a rekonštrukcie posilňovne. Poslanci vzali na vedomie výšku 
vynaložených finančných prostriedkov . Starosta obce požiadal poslancov, aby navrhli 
výšku mimoriadnej odmeny pre poslancov, ktorí sa podieľali na rekonštrukcií posilňovne. 
Tu sa všetci jednoznačne zhodli na čiastke 3.- € /hod. a prepočítať podľa odpracovaných 
hodín každého jedného poslanca. Starosta obce dal hlasovať a poslanci jednohlasne 
schválili čiastku 3.- €/hod.  
 

7. V tomto bode  starosta obce informoval poslancov o problémoch,  ktoré sú pri 
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rekonštrukcií VO . Starosta obce názorne na fotkách poukázal na problémy a po diskusií 
k jednotlivým problémom zaujali takéto stanovisko: stĺp č.3 – vymeniť za nový, 
demontovať konzoly rozhlasu,  nové konzoly na vianočné ozdoby sa teraz nebudú riešiť, 
vyrobiť   výložníky a použiť nové konzoly na svetlá, bod 66- osadiť pod uhlom, bod 85 – 
svetlo osadiť do dvoch smerov, bod 86 – neosadzovať svetlo, bod 87 – osadiť konzolu 
dlhú 1,5 m, bod 91 – neosadzovať svetlo, ale použiť ho na schodište k cirkvi. 
 

8. Starosta obce informoval poslancov, že PSK vydáva výzvy na projekty, kde je možnosť 
podať žiadosti. Poslanci sa dohodli, že je potrebné prejsť projekty a vybrať podľa 
uváženia jeden projekt a podať žiadosť. 
 

9. Starosta obce informoval aj o výzve, ktorú vydáva Okresný úrad Stropkov ako Regionálny 
príspevok. Po diskusii sa dohodli, pripraviť jednoduchý domček s  možnosťou ubytovania 
a predaja suvenírov.  Na účel údržby a obsluhy zistiť , či by bola možnosť zamestnať 
človeka a na aký úväzok.  

 
10. V tomto bode starosta obce informoval poslancov o pripravovaných projektoch a to 

výstavba bytovky, rekonštrukcia ZŠ Havaj, rozšírenie a rekonštrukcia MŠ Havaj, technika 
pre nakladanie s odpadmi. Tu sa dohodli  takto: bytovky aby boli otočené balkónmi 
dopredu. Ak by bol problém s detským ihriskom to by sa presunulo na inú plochu pred 
multifunkčné ihrisko. Prioritou ostáva odpredaj pozemku, aby sa mohlo začať s prípravou 
staveniska. K rekonštrukcií ZŠ Havaj určili priority, čo je potrebné urobiť a to: elektrická 
inštalácia, okná, zateplenie stropu, interiér kuchyne, fotovoltaika, doriešiť dažďovú vodu, 
kúrenie – úprava systému , týka sa to zadných tried. K rekonštrukcií MŠ sa dohodlo: 
výmena okien, zateplenie stropu, rekonštrukcia kúrenia – podlahové kúrenie. Rozšírenie 
kapacity MŠ – preveriť možnosť nadstavby  prípadne rozšírenia prístavbou. Taktiež ich 
informoval o možnostiach získania techniky na nakladanie s odpadmi.  
 

11. Starosta obce oboznámila poslancov s priebehom rekonštrukcie budovy obecného 
úradu, s problémami, ktoré sa počas realizácie vyskytujú.  
 

12. V tomto bode sa poslanci dohodli a určili veci, ktoré by sa mohli predať a to:   - dosky 
pódia – 2.- €/ks, plech z garáže – 5.- €/ks a malý za 2.- €/ks, garážové dvere – 20.- €, 
obklad zo sobášnej miestnosti 2.- €/ks, gamatka veľká– 100.- €, malá gamatka – 50.- 
€/ks, dosky – strop – 20.-€ za všetko, lavičky 12.- €/ks, staré svetla ponúkať cez bazár, 
lehátka – 10.- €/ks, rynva – štrotovná cena, betonové kocky 2€ a staré dvere 5€,  
 

13. V tomto bode  kontrolór obec predložil plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce na 1. Pol. 2023 s konštatovaním, že obec v sledovanom období dodržuje predpismi 
a nariadenia. 
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14. Program bol doplnený o tento bod a týkal sa :  
 

 rozšírenia cintorína – potreba vyriešiť regeneráciu starého cintorína  a nájomnú 
zmluvu s Gréckokatolíčkou církvou k predmetnému pozemku, 

 opravy chodníka v parku – zviesť dažďovú vodu s plochy chodníka 

 zabezpečenia prevádzky  materskej škôlky počas letných prázdnin  

 vznesená požiadavka na uskutočnenie verejnej schôdze pre občanov – po ukončení 
rekonštrukcie OU 

 vznesená požiadavka na prípravu spoločného priestoru pre matky s deťmi –
pripravený priestor je momentálne využívaný obcou ako OU  

 vznesená požiadavka na kontrolu poplatkov za komunálny odpad – pripraviť podľa 
súpisného čísla 

 privítanie deti do života – odsúhlasená čiastka 50 € na novonarodené dieťa formou 
poukážky na nákup drogérie pre novorodenca. 

 
15. V diskusii starosta obce podal bližšie vysvetlenie k  refinancovaniu úveru Zámerom obce 

je podať niekoľko žiadosti o finančný  príspevok z fondov EU. Na tento účel budú 
potrebné finančne zdroje a preto budeme refinancovať úver až po vyčíslení potrebnej 
čiastky. Ďalej starosta obce informoval poslancov o tom, že na základe aktivity p. Gajdoša 
bol pridelený obci  defibrilátor AED a taktiež sa dohodli, že ho bude potrebné umiestniť 
na fasádu budovy zdravotného strediska a že bude potrebné zakúpiť aj kameru, aby 
prístroj bol pod dohľadom. Taktiež sa dohodli na spôsobe uskutočnenia dňa matiek a na 
cene darčeka v celkovej hodnote do 1200€ keďže sa nebude pripravovať žiadne 
pohostenie.  

 
Návrh na uznesenie prečítal predseda návrhovej komisie . Všetci poslanci súhlasili s návrhom 
na uznesenie. Následne starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť na 
zasadnutí a zasadnutie ukončil.                  

 
 
V Havaji : 16.3.2023 

Zapisovateľ: .......................................... 
 

Overovatelia: ......................................... 

  ......................................... 

 
 


